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Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 30. januar 2024 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen den 8. november 2023. 
2. Planlægning af sponsordag - Padelarrangement? 

Oplæg til omkostninger ifm. afholdelse af arrangement (12 deltagere) i Rocket Padel: 
Mødes kl. 15 til intro til Realskolens Venner og kort intro til padel. 
Americano fra 16 - 18 
Netværk og tapas fra 18 - 19. 
Leje af 3 padelbaner til americano, fx fredag fra 16 - 18= 1680 kr. 
Lille tapas-anretning fra Mester Mums: 150 kr. pr person= 1800 kr. 
Tips og tricks til det gode padel-spil: 300 kr. pr time = 300 kr. 
Pris pr deltager: 315 kr. 
Forslag til deltagergebyr: 500 kr. 

3. Balance pr. 31. december 2023. 
4. Donationer siden sidste møde. 

a. Støtte til Experimentarium 8.C, 8.F og 8.H 
5. Indkomne ansøgninger. 

a. Sprogrejse - Canada 
b. Skal vi evt. annoncere på Facebook ift. ansøgningsfrist for støtte til sprogrejser op 

imod ansøgningsfristen den 15. februar? 
6. Næste møde. 
7. Evt.  

a. Nyt logo 
b. Opfølgning på ansøgninger og indlæg på sociale medier 

 

Ad1) Godkendelse af referat 
Referatet fra 8. november blev godkendt. 

Ad2) Planlægning af sponsordag – Padelarrangement? 
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Målsætningen med arrangementet blev gennemgået. Opmærksomheden omkring foreningen på 
en ny og alternativ måde er i fokus. Det handler om at få flere til at have lyst til at sponsere og 
støtte op om vores forening. 

Tanken er, at man ved dette Padelarrangement inviterer 12 deltagere, som vi tænker 
efterfølgende har lyst til at sponsere foreningen. 
Kan man få det til at fungere? 

Hvad tænker vi omkring sponsoraterne? 
Hvad kan vi tilbyde, og hvad skal de se i det? 
Flaskerne kan bruges. 
Vores bannere 
Hjertesponsorater med meget mere. 

En virkelig god og spændende drøftelse af dette tiltag. 
Ingen tvivl om, at dette tiltag skal ses mere som markedsføring end indtjening.  

Vi valgte at lade denne del ligge til næste møde, hvor vi tager den op på ny. Her skal der tages en 
endelig beslutning.  

Drøftelsen førte også frem til en lidt bredere drøftelse af at dele alle vores tiltag i løbet af året op i 
forhold til vores budgetterede indtægter.  
Altså at finde en fem til seks kategorier og tildele dem et delbudget, hvorfra vi giver tilskud, indtil 
der umiddelbart ikke er flere penge til denne kategori. Det giver os også mulighed for at kunne 
prioritere nye og spændende tiltag, i stedet for blot at fortsætte, som vi har gjort hidtil. 

Søren vil frem til næste gang gøre disse overvejelser færdige til et samlet oplæg, så vi har noget at 
forholde os til frem mod det nye års budget. Noget, som vi så også kan delagtiggøre 
generalforsamlingen i. 

 

Ad3) Balance pr. 31. december 2023. 
Resultatopgørelse 1/7 – 31/12-23.  
 
Indtægter på kr.   75.170, -  
Udgifter på kr.   74.935, - 
Periodens resultat på kr.        235, - og en egenkapital på kr. 77.203, - 
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Ad4) Donationer siden sidste møde 

Der har siden sidst været donationer med et samlet beløb på kr. 17.185, -. 
Det drejer sig om æbleskiver til eleverne op til jul, tilskud til projekter relateret til ”Let rumpen” i 8. 
klasse samt tilskud til trivselssamtaler. 
Disse blev gennemgået og godkendt. 
 

Ad5) Indkomne ansøgninger 

Der er indkommet ansøgninger fra 8. klasser, som skal til København. Dels Experimentarium, dels 
rundvisning på Operaen. Det blev aftalt at give klasserne 50 kr. pr. elev til de respektive 
arrangementer mod, at der kommer billeder og et oplæg tilbage til os, som kan sættes på 
hjemmesiden. 
 
 
Ad6) Næste møde 

4. marts 17.30 på lærerværelset. Hans deltager ikke. 

 

Ad7) Evt.  

I forhold til logo med slogan er Stine i kontakt med Carsten Mellerup, hvor pris overvejes pt. Dette 
følger Stine op på.   

 
Søren Larsen     Mathias Dahl 

________________    __________________ 

 

Lisa Lewis Bang    Christian Adriansen 

________________    ___________________ 

 

Stine Willemoes Kondrup     

________________    


